
 

 Verslag Commissie Samenleving 

Datum 01-12-2021 

Tijd 19:30 - 21:50 

Locatie Digitale vergadering 

Voorzitter T. Zuidema 

Aanwezigen R. Corporaal, P. Elferink, B. van Gurp, I. Joustra, M. Klijn, M. Koning, R. 

Manuhutu, , L. Mulay-Bouyakhrachan, Y. Son-Stolk, D. Verbeek, T. Verduin 

A. Wierenga (leden) M. Melissen, C. Kreuk (wethouders) H. Pullen 

(commissiegriffier) 

Afwezig J. Sewalt-Wijbrandts, P. van der Lugt (commissieleden) 
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 Opening en mededelingen 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering. 
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 Informatie-uitwisseling 

Door de heer B. van Rooij van de Federatie Tielse Sportverenigingen 

(FTS) wordt een presentatie gegeven over het Sportakkoord. 

De presentatie is gepubliceerd op iBabs bij dit agendapunt. 
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 Agenda d.d. 1 december 2021 (vaststellen) 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
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 Ingekomen stukken 

De heer Elferink merkt op dat bij ingekomen stuk 04.7a onder de 

kernboodschap een verkeerd percentage is vermeld. Er staat 2.75%. Dit 

moet zijn: 2.85%. De opmerking wordt doorgegeven. 
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 Concept-beknopt-verslag van de vergadering van de commissie 

Samenleving van 3 november 2021(vaststellen) 

Redactioneel 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Naar aanleiding van 
Niet van toepassing. 
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 Afsprakenlijst (bespreken) 

Punt 7 (Stand van zaken renovatie Cruijff court) wordt van de lijst 

verwijderd. 
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 Actualiteiten 

De heer Melissen deelt mee dat de wachtlijsten bij de Wijkteams oplopen. 

Er is onvoldoende capaciteit om in te lopen. Op korte termijn wordt naar 

een (nood)oplossing gezocht. Dit kost geld. Dit zal bij de 1e 

voorgangsrapportage worden gemeld. Daarnaast zal onderzoek 

plaatsvinden naar een structurele oplossing van het probleem. Deze 

oplossing zal aan de raad worden voorgelegd. 

N.a.v. vragen deelt de heer Melissen mee dat: 



 

Pagina 2 
 

▪ bij de tijdelijke oplossing wordt gedacht aan 2 fte. Voor de structurele 
oplossing moet er eerst meer duidelijkheid zijn. Er is 4 fte gevraagd 
(Son); 

▪ onderzocht wordt of het hier sprake is van een tijdelijke dan wel 
structurele piek in de vraag (Van Gurp); 

▪ de wachtlijst oploopt maar ook de wachttijden (Mulay). 
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 Verbonden partijen 

Regionaal Archief Rivierenland (RAR) 

Werkzaak Rivierenland 

GGD Gelderland-Zuid 

Er is geen actueel nieuws te melden. 
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 Sport en beweegbeleid (om advies) 

Technische verhelderende vragen zijn gesteld waarop een antwoord is 

gegeven. 

N.a.v. vragen wordt door mevrouw Kreuk aangegeven dat: 
▪ er een brede nulmeting zal plaatsvinden. De doelstelling kan zo 

worden gemeten (Corporaal, Van Gurp, Mulay); 
▪ 75% rookvrij een realistische doelstelling is en dat er al een plan is om 

de Ambtmanstuin rookvrij te maken (Son, Elferink); 
▪ men open staat voor een klimhal als daar initiatieven voor zijn (Klein). 
De vraag van de heer Elferink over de parkeerplaatsen (horen deze bij de 
accommodatie of de openbare ruimte) wordt nog schriftelijk beantwoord. 
 
Mevrouw Kreuk geeft nog een toelichting op de doelstellingen die 
behoren bij de gestelde ambities zoals stimuleren van samenwerking en 
verbeteren van gastvrijheid (Mulay, Son). Zij benadrukt de rol van de 
buurtsportcoach in dit verband. 
 
De heer Van Gurp vraagt ook aandacht voor de mensen die nu al aan 
sport doen/bewegen en de belemmeringen die zij daarbij ondervinden. 
Mevrouw Kreuk zegt toe om in het Sport en beweegbeleid hier aandacht 
aan te besteden. 
 
Advies commissie 
Met inachtneming van de gemaakte toezeggingen kunnen de 
commissieleden zich vinden in de beslispunten. Zij adviseren om het 
voorstel te plaatsen op de lijst van hamerstukken voor de 
raadsvergadering van 15 december 2021. 
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 Verordening Leerlingenvervoer (om advies) 
Technische/verhelderende vragen zijn gesteld waarop een antwoord is 
gegeven. N.a.v. vragen geeft de heer Melissen aan dat: 
▪ de term “wangedrag” een juridische term is (Son, Corporaal). 

Wangedrag komt zelden voor. Hier wordt zorgvuldig mee omgegaan. 
Het heeft de voorkeur van de heer Melissen om hier geen 
beleidsregels voor te maken (Verbeek); 

▪ in artikel 24 wordt aangegeven of het hier een maand- dan wel 
jaarbedrag betreft (Corporaal) 
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Er zijn nog een aantal technische vragen gesteld waarop nog geen 
antwoord is gegeven. Door de heer Melissen wordt beantwoording 
voorafgaande aan de raadsvergadering van 15-12-2021 toegezegd. 
De heer Zuidema verzoekt de leden om, volgens de gemaakte afspraken, 
de technische vragen ruim voorafgaande aan de vergadering schriftelijk 
te stellen zodat ze geen onderdeel van de beraadslagingen gaan vormen. 
 
Openstaande vragen: 
▪ waarom een fietsvergoeding voor kinderen die zelfstandig met de fiets 

naar school kunnen (Elferink); 
▪ is er een minimale afstand tussen huis en de opstapplaats genoemd 

in art. 10 (Son); 
▪ is er hulp voor ouders bij het doen van de digitale aanvraag (Son); 
▪ hoe zit het met de eventuele eigen bijdrage die pleegouders moeten 

betalen (Corporaal) 
 
De heer Corporaal geeft aan dat de CU overweegt om de tabel in artikel 
24 lid 3 te amenderen. Hij pleit voor een eigen bijdrage van 0 voor de 
inkomenscategorie tot 42.000.  
 
Advies commissie 
Gezien de nog openstaande vragen en het feit dat de CU een 
amendement overweegt adviseert de commissie om het voorstel regulier 
te agenderen voor de raadsvergadering van 15 december 2021 
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 Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 

vergadering. 

 


